
Шефик Џаферовић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Због чега до данас, ево шест година, 

седам милиона долара није уплаћено на рачун Универзитета у Сарајеву добијених од 

продаје тог земљишта за потребе амбасаде САД-а у Сарајеву?“ 

 


